
Referat fra skolebestyrelsesmøde 
 

Dato: 31. oktober 2022 
Tidspunkt: 17.00-19.00 
Mødeleder: Tina Joensen 
Referent: Kristine Baltsersen 
 
 

Deltagere: Tina Joensen, Michael Larsen, Maja Topp Nielsen, Sara 
Schnack, Pernille Jørgensen, Rikke Stenspil, Marianne Folmer Nielsen, 
Lene Jensen, Christina Sander, Victoria Egelund Jensen 
 
Fraværende:  Kristine Herløv Baltsersen 
 

Dagsorden  
Hvad handler punktet om, er der 
særlige ansvarlige, gæster og er det 
til orientering (O), drøftelse (D) eller 
beslutning (B) 

Referat 
Opsummering af orienteringen/drøftelsen, konklusion på 
beslutning, angivelse af evt. ansvarlig og evt. deadline. 

Formidling 
Til hvem, af 
hvem og 
hvordan? 

1. Godkendelse af 
dagsorden (B) og referat 
fra sidste møde 
 

godkendt Michael 

2. Regnskab for dette år (O) 
 

Orientering om regnskab for dette indeværende år.  Tina 

3. Brugertilfredshedsundersø
gelse for Rørby 
landsbyordning, skal vi 
have det? (D) 

Gennemgang af spørgeskemaet. Vi vil undersøge om 
vi kan minimere spørgsmålene. Altså ikke 27,31, 32, 
33, 35, 36, 37, 38, 39, 40 
Vi vil gene have tillægsspørgsmålene 2, 8  
Tina hører om det kan lade sig gøre og få lagt den 
tilrettet ud på hjemmesiden. Kan det ikke lade sig gøre 
at slette spørgsmål, tager vi dem med.  
God idè, når spørgeskemaet er lagt ud, at linke til det 
fra aula, så det er nemmere at besvare. 

Tina 

4. Evaluering af vores styrket 
lærerplan for Børnehuset 
(O) 

Orientering herom. 
Tages på næste møde, da Kristine er syg 

Kristine 

5. Børnehuset (O) Der er et ønske om, at få en vuggestue tilknyttet 
Børnehuset. Michael Graversen er interesseret, men 
pga. det faldende børnetal i Kommunen, så er det 
svært at give lov til en vuggestue. Han vil gerne kigge 
på, at de selvfølgelig skal høre til her og ikke have 
gæstepleje i Viskinge.  
Solstuen i Børnehuset kunne blive til en vuggestue. 
Der mangler kun en overdækning til sovebørn. 
Der følges op på det hen af vejen ved at minde 
Michael om, at det stadig er et ønske.  
Vi skal blive gode til fortsat at fortælle den gode 
historie, så vi får flere børn til skolen. Der er en 
stigende interesse. 

 

6. Forslag til organisering på 
møder som bestyrelsen 
indkaldes til fra anden side 
– tovholder (D) 

Når der sendes invitationer til møder ud til fx SSP-
arrangementer, møder fra kommunal side, fra 
børnehaven osv. Kunne der være rart med en eller to, 
der vil være ekstra opmærksomme på om der er 
relevant og vigtigt for os som bestyrelse, at deltage i.  
Er der en som har lyst til at følge op på om vi skal 
afsted eller ej og om der skal laves oplæg mm. 
Tovholder på dette er Rikke og Maja, som vil læse 
igennem og give besked, hvis det er relevant for os at 
deltage i.  
Dagsorden og invitationer til diverse møder skrives i 
beskeder, så der kan skrives kommentarer.  

Michael- alle 



Tina tjekker om alle er med, ved at skrive i gruppen 
bestyrelse på Aula, at næste skolebestyrelsesmøde er 
flyttet til d. 7/12. Hvis man ikke har fået den besked i 
dag skrives til Tina i Aula. Kristine sender disse 
beskeder videre til dem fra Børnehuset. 

7. Aktiviteter for forældrene 
til skolens udstilling. (D) 

d. 29.11 fra 17-19 er der fest og udstilling for hele 

skolen ifm. Afslutningen på vores projektorienteret 

undervisning ”Kend dig selv”. 

Vi skal lave noget med at spise sammen. Jeg prøver 

at høre om, der er nogen på sognegården om 

onsdagen i stedet, så vi ikke kommer til at forstyrrer 

banko om mandagen. Det skal meldes ud hurtigt, hvis 

dagen laves om.  

Festen er flyttet til d. 30/11 kl. 17-19 pga. Banko i 

Sognegården. Besked er på Aula 

Tina -alle 

 Eventuelt (O) 
 

Høre Per om vi kan få en sensor, så der ikke er ude 
lys tændt hele tiden. 
Juletræsfest er lavet om til Nytårskur d. 14. januar. 
Vi flytter SB mødet fra d. 30/11 til d. 7/12 fra 17-19 
 

 

 

 


